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Tisztelt Miniszter úr1

Kérdés
(Írásbeli válasz kérése)

A Házszabály 118. §. alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányának 27 . §-a alapján bejelentem, hogy
kérdést kívánok feltenni

dr. Kóka János miniszter úrnak,

"Mire számfthatnak a Gyömöre-Tét vasúti megállóhely utasai?", címmel .

Választókerületemből kerestek meg Gyömöre-Tét vasúti megállóhellyel kapcsolatban .

Németh Csaba polgármester úr sok utas félelmét tolmácsolta nekem : aggódnak, mert arról
kaptak híreket, hogy 2007 . április 1-jétől a menetrend szerint már nem állnak meg a gyorsvonatok a
Gyömöre-Tét megállóhelyen. Gyömöre már 1947-48-ban is gyűjtőhely volt . Most is megállnak a Győr
felé tartó és a Győrből induló gyorsvonatok . Az utasok így egy felszállással eljuthatnak

Szombathelyre, Győrbe, Komáromba, Tatabányára, de akár Budapest-Keleti pályaudvarra is. Az
utasok fórésze most sem csak gyömörei . Itt szállnak fel a vonatokra Tét városának, Lovászpatonának,
Nagydémnek, Gicnek az utasai, de Kajárpécről is járnak ide . Reggelente legalább 150-200 utas várja
elsősorban a gyorsvonatokat. A kérdésem írásának napján pontosan megszámolták, 234 utas volt a
peronon. Úgy gondolom, hogy ez meglehetősen nagy szám .



Azért kérem Miniszter úr tájékoztatását a fenti ügyben, mert a vasutas „mendemondák"
tapasztalatom szerint sajnos gyakran megalapozottak .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, hogy mire számíthatnak Gyömöre-Tét vasúti
megállóhely utasai 2007 . április 1-je után .

G y ő r, 2007. március 9 .

Tisztelettel
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